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Rada školy pri ZŠ Nejedlého 8, 841 02  Bratislava 

 

 

Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Rady školy  dňa 26.6.2019 o 17,30 hod. 

 

 

Prítomní: 

Daša Koledová –  predseda  

Anna Čerešnáková –  podpredseda  

Miriam Ružovičová –  člen 

Mgr. ZuzanaMoravčíková - zapisovateľ 

PhDr. Eva Jurenková –  člen 

Anna Machová –  člen 

Mgr. Matej Nagy -  člen 

Mgr. Ľubica Szilasiová – člen  

 

Prizvaná:  Mgr. Zuzana Dvoranová, zástupkyňa riaditeľa 

 

Neprítomní: RNDr. Róbert Povchanič, riaditeľ školy – čerpanie riadnej dovolenky 

Tomáš  Husár – ospravedlnený,       JUDr. Dušan Mikuláš – neospravedlnený.  

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Aktuálne problémy školy 

3. Diskusia 

4. Záver 

 

Otvorenie 

Predsedníčka Rady školy Daša Koledová privítala prítomných a oboznámila ich 

s programom zasadnutia rady školy. 

Pani Mgr. Ľubica Szilasiová informovala prítomných o písomnom oznámení 

zriaďovateľovi o vzdaní sa funkcie riaditeľa školy RNDr. Róberta Povchaniča k 30.6.2019. 

Od 1.7.2019 bude dočasne poverená riadením školy Mgr. Zuzana Dvoranová. 

 

Aktuálne problémy školy 

Na základe zverejnených informácií  z médií o zneužívaní maloletého žiaka učiteľom 

tejto školy, vystúpil p. Nagy s požiadavkou na vysvetlenie vzniknutej nepriaznivej situácie na 

škole.  Pani Dvoranová k tejto skutočnosti nemohla uviesť žiadne informácie, nakoľko vec je 

v štádiu policajného vyšetrovania. Pani Szilasiová jej vyjadrenie potvrdila. 

Pán Nagy vyjadril obavy rodičov, či sa incident mohol týkať aj iných detí na škole a 

očakávanie rodičov, v podobe vyjadrenia sa kompetentných k vzniknutej situácii. Pani 

Dvoranová uviedla, že škola nevydáva žiadne oficiálne vyjadrenia a odporučila rodičom 

obrátiť sa na vedenie školy alebo kompetentných v Policajnom zbore SR.  
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Na otázku p. Nagya, aké opatrenia urobila škola po zistení zneužívania maloletého 

žiaka učiteľom školy, pani Dvoranová uviedla, že s deťmi žiadne opatrenia nerobili, lebo 

nemali informácie, a teda ani nezisťovali, či bolo zneužité aj ďalšie dieťa. Deťom nebola 

poskytnutá žiadna pomoc či podpora. 

Predchádzaniu nepriaznivých situácií mohli, podľa p. Nagya, zamedziť preventívne 

aktivity a programy na elimináciu patologických javov, ktoré  boli škole ponúknuté vo forme 

služieb Centra pedagogicko-psychologického poradenstva a prevencie (CPPPaP). Pani 

Dvoranová nebola o takejto ponuke informovaná a nevedela sa k nej teda vyjadriť. 

 

Diskusia 

Pri diskusii Rada školy navrhla vedeniu školy: 

- zverejnenie Strategického plánu prevencie šikanovania, násilia a iných patologických 

javov, 

- využívať overené ponuky občianskych združení, CPPPaP a besedy s odborníkmi 

špecialistami, k prevencii žiakov aj nižších tried, 

- vypracovať manuál, upravujúci fyzický kontakt medzi pedagogickým pracovníkom 

(zamestnancom školy) a žiakom, 

- aktualizovať zoznam členov Rady školy a Zápisnice Rady školy na webovej stránke 

školy, 

- zverejnenie kompletnej Správy o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej 

činnosti, 

- prísnejšie dodržiavanie školského poriadku, teda nielen práva ale i povinnosti žiakov 

voči zamestnancom školy, spolužiakom aj rodičom, 

- oživiť myšlienku kamerového systému vo vybraných  priestoroch školy, 

- vyriešiť situáciu s prehriatymi triedami pod strechou školy v letných mesiacoch. 

 

Rada školy sa dohodla na prísnejších kritériách pri výbere uchádzačov o miesto riaditeľa 

školy. 

Pre zlepšenie spolupráce medzi školou, Radou školy a zriaďovateľom, vyslovil p. Nagy  

potrebu vyššej informovanosti o právach, povinnostiach a kompetenciách členov Rady školy, 

ktoré navrhoval prezentovať zriaďovateľom na seminári k Zákonu 596/2003 o štátnej  správe 

v školstve a školskej samospráve. 

Pani Jurenková navrhla účasť subjektov ponúkajúcich služby pre zvýšenie bezpečnosti a 

atraktivity školy (napr. CPPPaP, občianske združenie), na stretnutí zamestnancov školy dňa 

25.8.2019 (preveriť termín a povolenie vstupu do školy). 

 

Záver 

Predsedníčka Rady školy oznámila predbežný termín nasledujúceho zasadnutia na 

september 2019, prítomným poďakovala za účasť a zasadnutie ukončila.  

 

 

 

 

 

V Bratislave dňa 27.6.2019 


